
 
 
 
Advies leden audit-comité over de behandeling jaarstukken 2022 in beeldvormende vergadering van 
27 juni 2023: 
 
Het allerbelangrijkst is dat de raadsleden (voordat ze een oordeel vellen over de jaarrekening) een 
feitelijk inzicht krijgen in óf de gestelde doelen in de begroting 2022 behaald zijn of niet (kwalitatief) 
en óf men dat binnen/buiten de gestelde financiële kaders heeft gedaan (kwantitatief). Meestal lukt 
het wel dat laatste wel, dus daarom graag meer aandacht aan het eerste. Hebben we als gemeente 
gedaan wat we hebben beloofd? Wanneer we de doelen niet behaald hebben, wat is hiervan de 
oorzaak? 
 
Behandeling van de jaarstukken 2022 met een advies van het college én een advies van het audit-
comité. Waarbij de stukken worden gericht op de hoofdpunten vanuit de accountant, reactie van het 
college aangevuld met een reactie van het audit-comité. 
 
 
 
 
 


